



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

25 January 2022

Dear Parents,

Arrangements on "Vaccine Bubble"

The government has announced that starting from 24 February 2022, the implementation of "vaccine bubble" arrangement would be expanded to cover schools of different levels, including secondary schools.

Highlights of the arrangement are as follows:

- All teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and visitors will be required to present vaccination records of at least the first dose of COVID-19 vaccine prior to their entry into school premises. Teachers or school staff directly employed by schools who have received only one dose of vaccination should receive the second dose of vaccination during the period within eight weeks after 24 February 2022.
- For those exempted personnel (with medical certificates certifying that their health conditions are unfit for vaccination) who have not had their first dose of COVID-19 vaccine, they are still required to conduct COVID-19 tests once every three days, and the specimens must be obtained from combined nasal and throat swabs.
- Upon implementation of the above-mentioned arrangement, all teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and other visitors to a school must comply with all the requirements under the related arrangement (also covering exempted personnel who have to undergo regular testing and provide proofs), or else they will not be allowed entry to the school premises.
- All teaching and non-teaching staff, persons providing on-campus services and other visitors to a school should use the mobile application of 'LeaveHomeSafe' each time they enter school premises by 24 February and thereafter.
- Vaccine bubble arrangement **does not apply to students.**

The epidemic situation may evolve rapidly in the future. Please pay attention to announcements by the Education Bureau, e-Class notifications and e-Circulars during the holiday.

Should you have any enquiries, please contact the concerned class teacher.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal





ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

「疫苗氣泡」安排

政府宣佈由 2022年2月24日起，「疫苗氣泡」將涵蓋學校，包括中學。詳情如下：

- 所有教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者，須出示至少已接種第一劑 2019冠狀病毒病疫苗的記錄，方可進入學校。由學校直接僱用的教學及非教學人員，若只接種了一劑疫苗，須在 2022年2月24日的八星期內完成接種兩劑 2019冠狀病毒病疫苗。
- 未接種疫苗但獲豁免（持有醫學證明書以示身體狀況不允許接種疫苗）的人士，須每三天進行一次 2019冠狀病毒病測試。有關檢測必須是透過非自行採集的鼻腔和咽喉合併拭子進行。
- 實施上述安排後，所有教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及其他到訪者必須符合有關安排的要求（包括獲豁免接種疫苗人士須按規定進行檢測並能出示證明），否則不准進入學校範圍。
- 自 2月24日起，所有教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者，必須使用「安心出行」流動應用程式進入學校。
- 「疫苗氣泡」安排不適用於學生。

疫情在未來可能急速變化。請家長於假期間密切留意教育局有關宣布及本校之網上通告。如有垂詢，請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二二年一月二十五日